
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zápisnica č. 2/2012 
z rokovania KR STU zo  dňa  15. 2. 2012 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prítomní: Biskupič Stanislav, Čičák Pavel, Horňák František,  Jelemenský Karol, 
Juhás Gabriel, Makýš Otto, Moravčík Oliver, Pištek Peter, 
Redhammer Robert, Sokol Milan, Šajbidor Ján, Šooš Ľubomír, 
Štujber Miloslav, Vitková Ľubica, Žideková Helena 

Ospravedlnení:  Kopáčik Alojz, Peciar Marián 
 
Program:   

 
1. Odovzdanie menovacieho dekrétu Ing. Stanislavovi Ďurišovi, PhD.  

2. Kontrola úloh 

3. Výročná správa STU pre Vedeckú Radu STU 

4. Rozpočet STU na rok 2012 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠVVaŠ SR   

5. Zásady tvorby a používania centrálnych zdrojov na investície, generálne opravy 

a rekonštrukcie budov STU – fond IGOR  

6. Smernica o postdoktorandských výskumných pobytoch  

7. Smernica pre udeľovanie čestného titulu „Doctor honoris causa“ na STU v Bratislave  

8. Žiadosť o akreditáciu ŠP odvetvové a prierezové ekonomiky, 2. stupeň štúdia na ÚM 

STU  

9. Žiadosť o akreditáciu ŠP realitné inžinierstvo, 2. stupeň štúdia na ÚM STU  

10. Informácia o vedeckotechnickom parku CENTROP  

11. Rôzne 

 
Predložené materiály:     
 
1. Výročná správa STU pre Vedeckú Radu STU (S. Biskupič, F. Horňák) 

2. Rozpočet STU na rok 2012 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠVVaŠ SR  (H. Žideková) 

3. Zásady tvorby a používania centrálnych zdrojov na investície, generálne opravy 

a rekonštrukcie budov STU – fond IGOR (R. Redhammer) 

4. Smernica o postdoktorandských výskumných pobytoch (S. Biskupič) 

5. Smernica pre udeľovanie čestného titulu „Doctor honoris causa“ na STU v Bratislave  

(S. Biskupič) 

6. Žiadosť o akreditáciu ŠP odvetvové a prierezové ekonomiky, 2. stupeň štúdia na ÚM 

STU (R. Redhammer) 

7. Žiadosť o akreditáciu ŠP realitné inžinierstvo, 2. stupeň štúdia na ÚM STU  

(R. Redhammer) 

8. Informácia o vedeckotechnickom parku CENTROP (M. Sokol) 

9. Návrh na udelenie Plakety STU doc. Ing. Ivanovi Juríčkovi, PhD. 

10. Návrh na udelenie Plakety STU RNDr. Eleonóre Adlerovej, PhD. 



 

Rokovanie otvoril rektor slávnostným odovzdaním menovacieho dekrétu doc. Ing. 
Stanislavovi  Ďurišovi, PhD.  
 
K bodu 2  Kontrola úloh 
Splnené úlohy 

 

K bodu 3 Výročná správa STU pre Vedeckú Radu STU 

Prvú časť materiálu – Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na STU za akademický  
rok 2010/2011 uviedol prorektor Horňák. Predložená správa informuje o plnení  
poslania STU v oblasti vzdelávania za akademický rok 2010/2011. 
Uznesenie č. 1/2/2012 
KR STU prerokovalo  Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na STU za akademický  
rok 2010/2011 bez pripomienok.  
Správa bude predložená na zasadnutie Vedeckej Rady STU dňa 14.3.2012. 
 
Druhú časť materiálu – Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU za rok 2011 
prezentoval prorektor Biskupič. Správa informuje o výsledkoch STU vo vedecko-
výskumnej oblasti, ktorá si obhájila svoje silné postavenie medzi výskumnými 
univerzitami na Slovensku. 
Uznesenie č. 2/2/2012 
KR STU prerokovalo  Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU za rok 2011  s  
pripomienkami.  
Správa bude po zapracovaní pripomienok a aktualizácii publikačných výstupov 
predložená na zasadnutie Vedeckej Rady STU dňa 14.3.2012. 
Úloha č. 1/2/2012 
KR STU ukladá navrhnúť systém edície monografií, ktoré vyplývajú z najkvalitnejších PhD. 
dizertačných prác STU. 
Z: S. Biskupič 
T: 1.5.2012 
 
K bodu 4 Rozpočet STU na rok 2012 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠVVaŠ SR   

Materiál uviedol rektor, prezentovala pani kvestorka Žideková. 
Návrh rozdelenia dotácie reflektuje pravidlá a kontinuitu s predchádzajúcim 
obdobím. Materiál zároveň premieta rozpis dotácie v rámci STU na jednotlivé fakulty 
s určitými výnimkami. Jedna z nich vyplýva z Uznesenia AS STU č. 14.2/2009, kde bolo 

schválené pravidlo  50/30/20. Pri aplikácii tohto pravidla sa nezohľadňujú  objemy 
dotácií za uplynulé roky, ktoré predstavovali úpravy dotácie za vzájomne 
poskytované výkony vo vzdelávaní a taktiež dotácie účelovo určené z úrovne MŠVVaŠ 
SR, z úrovne STU a dotácie na celouniverzitné výdavky. 
Druhou výnimkou je tzv. systém IGOR (Investície, generálne opravy a rekonštrukcie 
budov), ktorý bude detailnejšie predstavený v ďalšom bode programu. 
Novinkou sú aj finančné prostriedky vyčlenené na centrálne rozvojové aktivity ako 
napr. na postdoktorandský program, PR aktivity cielené na nábor nových študentov, 
mzdové prostriedky na VO a pod. Celkovo dotácia STU medziročne narastá o 2,5 % 
a po odčítaní sociálnych a doktorandských štipendií o cca 0,55 %.  
 
dekan Šooš 

 vzniesol pripomienku ohľadom financovania integrátorov AIS v rámci STU  
 s ohľadom na metodiku delenia dotačných mzdových prostriedkov v  

minulom roku  

 žiadal o vysvetlenie navýšenia centrálnych mzdových prostriedkov na  
 verejné obstarávanie  

Uznesenie č. 3/2/2012 
KR STU prerokovalo  Rozpočet STU na rok 2012 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠVVaŠ 
SR s pripomienkami.  
Materiál bude po zapracovaní pripomienok predložený na zasadnutie Akademického 
senátu STU dňa 27.2.2012. 
 

K bodu 5 Zásady tvorby a používania centrálnych zdrojov na investície, 

generálne opravy a rekonštrukcie budov STU – fond IGOR  

 

Materiál uviedol rektor. 
Dokument bol vytvorený na základe návrhu a dohody dekanov STU.  
Návrh predstavuje mechanizmus, resp. súbor finančných nástrojov, ktorý by mal 
vytvárať rovnaké podmienky pre prispievanie všetkých súčastí STU. Tieto financie by 
mali pokryť problémové oblasti týkajúce sa nehnuteľností budov v majetku univerzity, 
ktoré by sa mali dostať na porovnateľnú úroveň v oblastiach energetickej 
efektívnosti, hygieny, bezpečnosti a pod. 
 
dekanka Vitková 

 vzniesla pripomienku, že na FA STU by mohol mať tento mechanizmus až 
likvidačný dopad, preferuje možnosť prispievania podľa pasportizácie 

dekan Juhás 

 prikláňa sa taktiež k možnosti prispievania podľa pasportizácie 
dekan Šajbidor 

 prispievanie do systému vo výške 6% je pre nich veľa, navrhuje znížiť 
percento odvádzania alebo oddialiť schválenie systému IGOR 

1/1/2012 

KR STU ukladá v spolupráci s právnym oddelením 
prepracovať, prípadne vypustiť  Ustanovenie 
o zákone konkurencie v Pracovnom poriadku STU, 
konkrétne bod č. 6 

22.2.2012 
Redhammer 

JUDr. 
Fabianová 

2/1/2012 
KR STU ukladá zaslať Ing. Pištekovi časť materiálu 
týkajúci sa študentských organizácií 

ihneď 
 

Horňák 



 
dekan Moravčík 

 súhlasí s obidvoma spôsobmi prispievania 
dekan Šooš 

 podporuje myšlienku prvý rok prispievať do fondu 3%, ale s poznámkou, že 
každý rok sa výška percenta bude prehodnocovať vopred podľa výšky 
rozpočtu 

dekan Čičák 

 súhlasí s potrebou riešiť problém starostlivosti a rozvoja súčastí a objektov 
STU 

 navrhuje zohľadniť v dokumente materiálovo technické vybavenie subjektov 
STU 

 v Čl.4, bod 2 „Rektorát zabezpečuje dlhodobé plánovanie – vedie prehľad 
o finančných prostriedkoch v systéme IGOR...“ navrhuje zmeniť formuláciu 
na „Rektor zabezpečuje dlhodobé plánovanie a Rektorát vedie prehľad 
o finančných prostriedkoch v systéme IGOR...“ 

dekan Šajbidor 

 navrhuje osobitné stretnutie dekanov za účelom dohodnutia kompromisu 
a predloženia všeobecne prijateľného návrhu rektorovi 

 stretnutie dekanov k systému IGOR sa uskutoční dňa 16.2.2012 o 16,00 hod. 
na FCHPT STU 

 
Uznesenie č. 4/2/2012 
KR STU prerokovalo Zásady tvorby a používania centrálnych zdrojov na investície,  

generálne opravy a rekonštrukcie budov STU – fond IGOR s pripomienkami.  

Materiál bude po zapracovaní pripomienok predložený na zasadnutie Akademického 
senátu STU dňa 27.2.2012. 
 

Rektor z dôvodu časovej tiesne a čakajúcich prizvaných hostí navrhol zmeniť poradie 

bodov a pokračovať v rokovaní bodmi 8, 9 a 10. 

 

K bodu 8 Žiadosť o akreditáciu ŠP odvetvové a prierezové ekonomiky, 2. stupeň 

štúdia na ÚM STU  

 

Rektor informoval o personálnych zmenách na Ústave manažmentu STU.  
Dňa 31.1.2012 bol z pozície riaditeľa Ústavu manažmentu odvolaný prof. Ing. 
Koloman Ivanička, PhD. a zároveň dňom 1.2.2012 bol doc. Ing. Marián Zajko, PhD. 
dočasne poverený riadením ÚM. V dohľadnom čase bude vypísané výberové konanie 
na obsadenie pozície riaditeľa ústavu za účelom riešenia jeho budúcnosti, kde 
hlavným kritériom bude projekt ďalšieho rozvoja pracovísk na ÚM STU v BA. 
 

Materiál odprezentoval doc. Zajko. Cieľom študijného programu je poskytnúť 
absolventom bakalárskeho štúdia ekonomické a manažérske znalosti rozširujúce ich 
technické vzdelanie. 
 
Uznesenie č. 5/2/2012 
KR STU prerokovalo Žiadosť o akreditáciu ŠP odvetvové a prierezové ekonomiky, 2.  

stupeň štúdia na ÚM STU s pripomienkami.  

Materiál bude po zapracovaní pripomienok predložený na zasadnutie Akademického 
senátu STU dňa 27.2.2012. 
 
K bodu 9 Žiadosť o akreditáciu ŠP realitné inžinierstvo, 2. stupeň štúdia na ÚM 

STU  

 

Materiál prezentoval doc. Zajko. 
Ide o unikátny študijný program, ktorý sa zatiaľ nevyučuje na žiadnej slovenskej  

univerzite. 

Uznesenie č. 6/2/2012 
KR STU prerokovalo Žiadosť o akreditáciu ŠP realitné inžinierstvo, 2. stupeň štúdia na ÚM  

STU s pripomienkami.  

Materiál bude po zapracovaní pripomienok predložený na zasadnutie Akademického 
senátu STU dňa 27.2.2012. 
Úloha č. 2/2/2012 
KR STU ukladá preveriť v spise možnú previazanosť s FA STU. 
Z: doc. Zajko 
T: ihneď 
 
K bodu 10 Informácia o vedeckotechnickom parku CENTROP  

  

Materiál uviedol prorektor Sokol. K prezentácii dokumentu bol prizvaný p. Černík zo 
spoločnosti Bratislava Greenfields. 
Vedeckotechnologický park bude zameraný na strojárstvo – automobilový priemysel. 

Časť parku by sa venovala biochémii a ďalším disciplínam, ktoré by v parku našli svoje 

uplatnenie. 

Uznesenie č. 7/2/2012 
KR STU vzalo na vedomie Informáciu o vedeckotechnickom parku CENTROP. 

 
 
 
 
 



K bodu 6 Smernica o postdoktorandských výskumných pobytoch  

 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Biskupič. 
Smernica bola už niekoľkokrát pripomienkovaná. Po zapracovaní pripomienok sa 
predkladá finálny návrh smernice.  
Základným poslaním výskumných pobytov je podpora výskumu a vývoja na 
jednotlivých súčastiach STU.  
Realizácia bude na fakultách, stimulovať sa to bude z vnútorných zdrojov, tzn., že 
účelové prostriedky budú pridelené na fakulty. 
 
dekani Juhás, Šooš 

 vzniesli pripomienky k finančnému krytiu postdoktorandských pobytov 
 
Uznesenie č. 8/2/2012 
KR STU prerokovalo Smernica o postdoktorandských výskumných pobytoch s  

pripomienkami.  

Materiál bude predložený na zasadnutie Akademického senátu STU dňa 27.2.2012. 
 
K bodu 7 Smernica pre udeľovanie čestného titulu „Doctor honoris causa“ na 

STU v Bratislave  

 

Materiál uviedol a prezentoval prorektor Biskupič. 
Cieľom smernice je úprava zásad a podmienok pre udeľovanie titulu Dr.h.c. na STU 
v BA ako aj spôsob a proces schvaľovania návrhu jednotlivých kandidátov na udelenie 
tohto titulu. 
Uznesenie č. 9/2/2012 
KR STU prerokovalo Smernicu pre udeľovanie čestného titulu „Doctor honoris causa“ na  

STU v Bratislave s pripomienkami.  

 
K bodu 11 Rôzne 
 
Návrh na udelenie Plakety STU doc. Ing. Ivanovi Juríčkovi, PhD. 
 

Vedenie SvF STU prednieslo návrh na udelenie Plakety STU, doc. Ing. Ivanovi Juríčkovi, 

PhD., pri príležitosti jeho významného životného jubilea – 70 rokov a za celoživotný 

prínos v pedagogickej a vedeckovýskumnej činnosti na STU v BA. 

Uznesenie č. 10/2/2012 
KR STU súhlasí s udelením plakety doc. Ing. Ivanovi Juríčkovi, PhD. bez pripomienok. 
 
 
 

Návrh na udelenie Plakety STU RNDr. Eleonóre Adlerovej, PhD. 
 

Rektor v mene riaditeľa ICV STU, doc. Ing. Jána Lešinského, CSc., predložil návrh na 
udelenie Plakety STU, RNDr. Eleonóre Adlerovej, PhD., pri príležitosti jej významného 
životného jubilea – 80 rokov a za celoživotný prínos v pedagogickej, organizátorskej  
a vedeckovýskumnej činnosti na STU v BA. 
Uznesenie č. 10/2/2012 
KR STU súhlasí s udelením plakety RNDr. Eleonóre Adlerovej, PhD. bez pripomienok. 
 
Informácie: 
 
Rektor 

 Dňa 31.1.2012 bolo podpísané Memorandum o strategickom partnerstve 
medzi STU v BA a Slovenskou radou pre zelené budovy, ktorého cieľom je 
vzájomná podpora rozvoja slovenského stavebného priemyslu smerom 
k udržateľnej výstavbe, odborné vzdelávanie a verejná osveta vo vedecko-
výskumných aktivitách. 

 Dňa 6.2.2012 bol na vlastnú žiadosť u ministra E. Jurzycu, kde protestoval 
proti nízkemu navýšeniu rozpočtu, ale zároveň poďakoval za pomoc pri 
dostavbe budovy FIIT STU. 

 Dňa 8.2.2012 sa v súvislosti s návštevou prezidenta a zakladateľa Európskej 
Aliancie pre Inovácie, p. Chlamtača, stretol s prezidentom SR. Témy diskusie boli 
výskum v oblasti IKT and inovačné stratégie na Slovensku zamerané na podporu 
a rozvoj konkurencieschopnosti, udržateľnosti IKT ekonomiky a smerovanie k 
úspešnosti automobilového priemyslu a sektoru dopravy za účelom vytvárania 
predpokladov pre vznik inovatívnych miest budúcnosti a dopravy budúcnosti. 

 Apeloval na dekanov zapojiť fakulty do programu AHELO, ktorý je zameraný 
na testovanie bakalárov v oblastiach generic skills (všeobecné zručnosti), 
stavebníctvo a ekonomika.  Záujem je potrebné prejaviť do 20.2.2012 
prorektorovi Horňákovi. 

 Informoval o výzve na doplnenie k projektom Univerzitného vedeckého parku 
STU BA a Campusu MTF STU s termínom do 15.2.2012. Všetky požadované 
podklady boli zaslané v termíne. 

 Informoval o podujatí, ktoré bolo organizované Univerzitou Komenského v 
BA dňa 14.2.2012. Na pôde UK prebehla odborná diskusia na tému 
„Univerzity a budúcnosť Slovenska“ so zástupcami politických strán. 

 Informoval o predvolebnej panelovej diskusii organizovanej zástupcami 
viacerých ambasád a obchodných komôr na Slovensku, na ktorom sa 
zúčastnili taktiež predstavitelia politických strán. 

 Vzhľadom na ECTS label apeloval na dekanov na doplnenie potrebných 
informácií do systému AIS  

 



Prorektor Sokol 

 informoval o zasadnutí Rady CAŠ, kde boli vymenovaní noví členovia Rady 

 Ing. Pištek vzniesol požiadavku na nomináciu zástupcu z radov študentov do 
Rady CAŠ 

Prorektor Biskupič 

 informoval o návrhoch členov do Atestačnej komisie a komisie Vega 
Dekan Šooš 

 informoval o Strojárskej olympiáde a Dni otvorených dverí dňa 16.2.2012, na 
ktorú pozval všetkých členov KR STU 

doc. Makýš 

 v mene dekana SvF poďakoval rektorovi a Ing. Hulíkovi za spoluprácu 
a otvorenie novej jedálne 

dekanka Vitková 

 informovala o záujme podať projekt v rámci OP Vzdelávanie 

 je potrebné dohodnúť stretnutie s prorektorom Horňákom za účelom 
posúdenia zámeru projektu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala:     Zápisnicu overil:  
Erika Jevčáková prof. Ing. Stanislav Biskupič, DrSc. 
21. 2. 2012 22.2.2012 
   


